



# 歡樂創意幼稚園

## Fun Creative Kindergarten

將軍澳澳寧花園第一座地下 電話：2702 7188 / 2702 7838 傳真：2702 7808 網址：funcreative.edu.hk 電郵：funcreative@hotmail.com

### 2021/22 年度「家校共融」- 親子 LEGO 牆繪畫設計比賽

親愛的家長：

為了啟發幼兒的創意及聯想力，本園將在學校內安裝一幅尺寸為 200cm x 160cm 的大型 LEGO 牆，再邀請家長及幼兒到校一同完成拼砌；現將首先舉行「家校共融」- 親子 LEGO 牆繪畫設計比賽，由家長及幼兒繪畫設計，校方將選出冠軍作品作為 LEGO 牆的初稿，活動詳情如下：

<b>作品要求</b>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 必須附有學校中英文名稱：歡樂創意幼稚園 Fun Creative Kindergarten</li><li>2. 長頸鹿母子（主角）的舐犢情深（代表對孩子們的慈愛）</li><li>3. 展現歡樂及色彩</li><li>4. 呈現天馬行空的想像力及創意</li><li>5. 作品不應含任何不雅、政治內容</li></ol>
<b>參加辦法</b>	學生將獲派一張「家校共融」- 親子 LEGO 牆繪畫設計比賽的參賽表格，家長和學生一同在參賽表格上創作，於截止遞交作品日期或之前交回班主任便可。
<b>截止遞交作品日期</b>	2022 年 6 月 28 日（星期二）
<b>備註</b>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 是次比賽設有冠、亞、季軍及優異獎，並會獲頒獎狀以作嘉許，未有獲獎的所有參賽學生也會獲得參與獎以作鼓勵。</li><li>2. 冠軍作品將被修正及重新調色以配合 LEGO 粒的顏色，製成 LEGO 牆安裝在學校內；其他作品也會由校方保存及於校內展示。</li></ol>

如有任何查詢，歡迎致電本園 2702 7838 / 2702 7188，與黃主任聯絡。

歡樂創意幼稚園  
二零二二年六月十四日

**2021/22 “Home-school Cooperation” –  
Parent-child LEGO Wall Design Competition**

Dear Parents,

In order to inspire children's creativity and imagination, the kindergarten will install a large LEGO wall sized 200cm x 160cm in the school, and then invite parents and children to come to the kindergarten to build it together: Now the kindergarten will be holding “Home-school Cooperation” - Parent-child LEGO wall Design Competition. The kindergarten will select the champion work as the draft of the LEGO wall. Please find the details below:

<b>Requirements</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. The name of the school in Chinese and English must be attached: 歡樂創意幼稚園 Fun Creative Kindergarten</li> <li>2. The strong affection of the giraffe mother and child (main characters) that is representing love to the children</li> <li>3. Showing joy with a color design</li> <li>4. Demonstrate unlimited imagination and creativity</li> <li>5. The work should not contain any indecent or political content</li> </ol>
<b>Participate Method</b>	Students will be given an Entry Form for the “Home-school Cooperation” - Parent-child LEGO wall Design Competition. Parents and students can create together on the entry form and return it to their class teachers on or before the submission deadline.
<b>Submission Deadline</b>	28 <sup>th</sup> June 2022 (Tuesday)
<b>Remark</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. The competition has champion, first runner-up, second runner-up and Outstanding award, and will be awarded a certificate for recognition. All participating students who have not won the award will also receive a participation award as an encouragement.</li> <li>2. The winning works will be adjusted and re-colored to match the color of the LEGO, made into LEGO wall and installed in the kindergarten; other works will also be preserved by the kindergarten and displayed in the school.</li> </ol>

If you have any problems, please feel free to contact with the Head Teacher, Ms. Ginny Wong at 2702 7838 / 2702 7188.

Your Sincerely,

Fun Creative Kindergarten